
Zápis 

z 11. zasedání Akademického senátu VŠCHT Praha dne 4. listopadu 

2008 
 

Přítomno dle prezenční listiny: 22    

Omluveno:     1          

Hosté: Ing. Bartovský, doc. Pospíšil, doc. Koubek, doc. Flemr, doc. Staněk 

 

Úvodem  předsedkyně AS  předložila program jednání, který senát schválil. 

 

Program: 

1. Dodatek k výnosu 30.08/08, přiznávání stipendií pro rok 2008/9  

2. Schválení delegátů do Rady vysokých škol 

3. Informace o stavu výstavby a provozu NTK a stavu projektu Dejvice Centrum 

4. Různé 

 

 

Ad 1. 

Doc. Flemr informoval o tom, že v bakalářském studijním  programu existuje i 4- letý obor  a proto se  

dodatečně rozšiřuje   tabulka prospěchových stipendií o prospěch za 3. ročník.  

Schváleno 22 – 0 - 0 

 

Ad 2.  

Senát schvaluje navrhované delegáty do Rady vysokých škol  za 

 

FCHT   Doc. Ing. Petr Sysel,CSc. 

FCHI    prof. Dr. RNDr. Pavel Matějka 



FPBT    doc. Ing. Jan Masák, CSc. 

FTOP   doc. Ing. Karel Ciahotný, CSc. 

VŠCHT Praha  doc. RNDr. Jan Staněk, CSc. 

                     Ing. Milan Březina, CSc. 

 

Studentská komora: Ing.  Walter Schrott 

                              Ing. Miloš Svoboda (náhradník) 

 

Schváleno 22 – 0 - 0 

 

Ad 3. 

a) Doc. Staněk zrekapituloval vývoj projektu zástavby pozemku na Vítězném náměstí od roku 1994. V 

roce 1999 byla uzavřena rámcová smlouva mezi MŠMT, VŠCHT, ČVUT a Dejvice Center (DC), a.s. 

Během celé doby bylo vypracováno  mnoho variant zástavby, z nichž dvě se dostaly až do stadia 

územního rozhodování včetně stanoviska EIA.  Poslední varianta je  z října 2008 a odpovídá 

současným představám Prahy a její MČ Praha 6, přičemž bylo zdůrazněno, že akademická část je stále 

ve stejném plošném rozsahu v podobě dvou samostatných šestipodlažních budov pro VŠCHT a ČVUT, 

změny se v posledních letech týkají vždy takřka výhradně komerční části do Vítězného náměstí. V 

současné době je 100%ním vlastníkem investora DC, a.s., společnost Sekyra Group. Stavební povolení 

nebude vydáno dříve něž v roce 2010 (neoficiálním důvodem průtahů může být skutečnost, že v 

předvolebním období nebude Praha 6 riskovat nevůli voličů způsobenou stavebním ruchem). 

 

b) K již realizovanému projektu Národní technické knihovny  sdělil doc.Staněk, že proběhla 

kolaudace, do konce roku bude probíhat předávání budovy. K 1.1.2009 bude předána STK (vlastník 

ČR). Od února 2009 by měly být v provozu  podzemní garáže, od jara pak celá budova ve zkušebním 

provozu, plný provoz by měl být zahájen v září 2009.  

Dle původní dohody má VŠCHT Praha  rezervováno 160 stání v podzemních garážích, která by měla 

být k dispozici zaměstnanců a studentům VŠCHT za „rozumný“ hodinový poplatek. V souvislosti s tím 

byla podána informace o tom, že Praha 6 připravuje  zavedení „modrých zón“ pro své residenty, a to i 

v okolí školy. 

V součásné době jsou vedena jednání o podobě podílu VŠCHT na provozu NTK, projednávají se také 

varianty přesunu  knihovny VŠCHT do prostor NTK, především jejich rozsah. Je připravována smlouva 

upravující vzájemné vztahy. V roce 2009 by se VŠCHT podle návrhu STK měla podílet na provozních 

nákladech nové budovy částkou 1,6 mil.Kč, VŠCHT navrhuje 0,6 mil. Kč. 

 



Ad 4. 

- prof. Voňka požádal prorektora Flemra o informaci, zda VŠCHT Praha bude pořádat Chemickou 

olympiádu. Olympiáda bude pořádána VŠCHT Praha v roce 2010, jedná se o prestižní záležitost, která 

by mohla pomoci získat škole více studentů. 

- Bc. Kovařík upozornil, že studenti dostávají reklamní e-maily rozeslané na hromadnou adresu 

zaměstnancem školy. Stížnost bude  předána rektorovi a vedoucímu VC doc. Böhmovi k prověření a 

zjednání nápravy. 

- Ing. Dupáková vznesla dotaz proč si VŠCHT nepronajímá služby nyní provozované VC?  Dle sdělení 

rektora, by tyto služby znamenaly vyšší finanční náklady. 

- Ing. Schejbal  informoval, že probíhá instalace programů (konkrétně Landesk) na počítače (s 

vyjímkou) bez vědomí uživatele. Opět je nutné  podat stížnost do VC a kopii zaslat rektorovi. 

- prof. Valentová a Doc. Gedeon  informovali senát o schůzce předsednictva s kvestorkou, která se 

týkala přípravy rozpočtu na rok 2009.  Ing Chválná přislíbila  připravit podklady tak, aby bylo možno 

sledovat vývoj financování v  účetně dobře definovaných a významných oblastech rozpočtu za 

poslední roky. Jde zejména o provozní prostředky, projektové prostředky, prostředky z VHČ, 

investice, „mandatorní výdaje“. Ing. Stejskal požádal o přehled celkových příjmů doktorandů. 

Předsednictvo žádá  senátory, aby si již nyní vytvořili určitou představu o jednotlivých kapitolách 

rozpočtu (zda posílit, utlumit nebo neměnit) a formulovali své rozpočtové priority. 

 

 

Příští termín  zasedání  25. listopadu 2008 

 

 

Zapsala: K. Wildová                                                             Za správnost: O. Valentová 


